
Referat fra årsmøte i Rosekollen Vel 12.august 2017 

Sted: Snuplassen i enden av Rosekollveien kl. 13.00

Tilstede var: 

Tore Gulden

Elisabeth Steenstrup

Gro Mathisen/Finn Livbjerg

Bernt Aaby/Katrine Aaby

Elin Gjessing/Helge Gjessing

Sverre Ording

Ian Parker

Jan Eriksen/Lillian Olsson

Ole Anders Høye

Hans Erik Torp

Beatrice Torp

Martine Torp

Bjørg Sundin Gjessing

Åse Schiøtt

Lisbeth Rognstrand

1. Innkalling ble godkjent, sammen med dagsorden. Det var tre fullmakter henholdsvis: 

Georg Størmer til Ian Parker,

Annelise Karlsen til Elisabeth Steenstrup 

Erik Whist til Tore Gulden.

2.Tore Gulden ble valgt til møteleder, Lisbeth Rognstrand til referent

3. Ian Parker og Beatrice Torp ble valgt til å underskrive referatet

4. Styrets beretning ble lest opp og vedtatt.

5.Regnskapet ble gjennomgått og det er 4 personer som ikke har betalt kontingent, disse 
vil bli gjort oppmerksomme på det. Regnskapet ble ellers godkjent.

6. Det ble vedtatt at det dekkes opp til kr. 2000,- på hver enkelt vei, Rosekollen og 
Sjøstuveien og det oppfordres til å holde sin sti ren/beskjære busker inntil veien



7. Medlemskontingent kr. 250,- for året ble enstemmig vedtatt.

8. Forslag til budsjett for 2017/2018 stort NOK 5.750,- ble enstemmig vedtatt

9. Snøbrøyting ble en informasjonssak. Hver av veiene må fortsatt selv sørge for et anbud
fra Kvarme/Uteanlegg as, eller andre. Ordningen med at Rosekollen Vel dekker 1/3 del av 
brøyteutgiftene, med en øvre grense på kr. 1800,- fortsetter. 

10. Gro Mathisen og Elisabeth Steenstrup sto på valg. De ble enstemmig gjenvalgt.

11. Tvisten i Sjøstuveien.

Elisabeth Steenstrup innledet om tvisten ut fra vellet og de berørte oppsitteres 
perspektiv.

Martine Torp informerte om det forslaget familien hadde lagt fram. Siden det ikke var 
sendt ut dokumenter på forhånd ble det vedtatt å sende ut styrets siste brev til Martine 
Torp (18.april 2017) og Martines svarbrev til styret og de øvrige berørte (12.juni2017) til 
samtlige medlemmer i vellet.  

12.  Grunnet lite planlegging ble det en mager grillaften, men dette kan kanskje gjøres 
bedre neste år.

13. Eventuelt Elin Gjessing tok opp spørsmål om oppgradering av sti/trapp/sikring på 
stiene ned mot sjøen.

Stiene til sjøen er felleseie. De involverte blir enige om utforming og finansierer dette selv
slik praksis har vært til nå. Veilaget finansierer bare vei ikke stier. 

Hans Erik Torp fremmet ønske om et nytt veiskilt ned til. Sjøstuveien

Postkassestativet i Rosekollen er tilgriset med maling og bør renses. 

REFERENT

Lisbeth Rognstrand

Oslo, 27.8.2017


